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Notulen bijzondere ledenvergadering   06-06-2025 
 
Voorzitter Paul Houdijk  opent precies  om 20.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 
Zoals gemeld door de afdelingssecretaris dat als een vereniging iets wil in de vorm van 
samenspel c.q. vlieggebied wijzigingen  dienen zij zelf hier actie in te ondernemen. 
Zodoende is er op vrijwillige basis, begin mei een commissie herindeling ontstaan. 
Deze bestaat uit Cor v.d. Laar, Gijsbert Broekhuizen, Leon den Houdijker en Thijs Overbeek.  
 
Op de uitnodiging van maandag 2 juni jl. zijn 16 leden aanwezig.  Afgezegd hebben Hans v. 
Alphen, Ferry Arreman, Chris Busscher en John v. Miltenburg.  
Een stem verklaring is afgegeven door Daan Broekhuizen, Ferry Arreman en Stef den Houdijker. 
 
Uitleg toelichting  commissie  welke op dinsdag 20 mei jl. bijeen is geweest.. 
Op 9 april 24 heeft de NPO een stappen plan gepresenteerd inzake de landelijke herindeling. 
Op 5 juni dus een jaar geleden  was de eerste publicatie op de NPO site te zien inzake de 
landelijke herindeling.  Plaatje met stippen. Meer weten zie NPO site .Daarna is  door de 
afdeling  5 bij het NPO de actie gemaakt om Drechtsteden  te behouden binnen de nieuw te 
vormen afdeling West.  

Afdeling West gaat nu bestaan uit  
Afdeling 6 N.H. Geheel. Afdeling 5 Z.H.  exclusief Hoekse Waard Zuid Hollandse eilanden  
Afdeling 7 Rayon Noord 1 (Loenen, Bussum, Baarn, Almere,) 
                   Rayon Zuid 1( Utrecht, Zeist, Breukelen, Maarsen) 
      Rayon Zuid 2( Hoornaar, Ameide, Asperen, IJsselstein.)  

Op 21 November 2024 eerste voorstel van Afdeling 5 voor 2025 vooruitlopend op 2026. 
Hierbij zou Oudewater worden ingedeeld bij Gouda, Lekkerkerk, Capelle a/d IJssel, 
Krimpen a/d/IJssel en Krimpen a/d Lek. Door hevige kritiek van heel veel verenigingen is voorstel 
teruggetrokken. Onze conclusie is dat wij zeker niet bij of met Gouda willen vliegen. 

Ook hebben wij bedenkingen om door te  gaan met Zuid-Holland Oost . 
Als we geen actie ondernemen gaan we dadelijk ingedeeld worden door het afdelingsbestuur..  

Als commissie spreken we duidelijk de wens uit, om als en namens, PV de Zwaluw te gaan overleggen 
met de verenigingen uit voormalig afdeling 7 en te kijken of hier een mooi samenspel mee is op te 
bouwen.  

Uitslag stemming ; 16 voor – 0 tegen – 3 stemverklaringen voor. 
 
Rondvraag: 
Wim Groen vraagt of de commissie de leden zo goed mogelijk tussentijds op de hoogte wil gaan 
houden van de vorderingen . Waarvan akte.  

Paul sluit de vergadering af en wenst iedereen een goed vlucht weekend.  

Verslag;  Thijs Overbeek  2e secretaris. 


